

# NMKA - Bestyrelsesmøde d. 24.06.2021

Klubhuset

**Mødt op:** Gert, Mette, Lau, Rasmus, Jan, Mathias, Brian S., Frank (Referent – Mette)

**Afbud fra:** Dennis, Naja, Tanja, Jette, Tom, Benjamin

**Godkendelse af referat fra sidst.** OK

**Ny dato for næste møde: torsdag d. 14. juli 2021 kl. 19:00 – sted: Nisseringen**

## Nyt fra formanden: Gert

Generalforsamlingen afholdt og ny bestyrelse er valgt. De fleste deltager ved dette møde.

Pokaler til KM2 d. 3/7-2021 skal bestilles. Vi drøftelse af hvem der måske vil deltage. Vi har sidste tilmelding på søndag. Der kommer ikke flagposter til KM2. Lene er løbsleder. Vi må køre fra kl. 8:00-18:00 på dagen. Vi håber mange kommer om fredagen og hjælper med klargøringen.

Mappe til Landskampen skal gennemlæses og vi skal gøre klar. Vi skal ud og finde sponsorer. Jette laver en liste med opgaver og man skal melde sig på selv. Listen sendes ud. Anja Laulund kommer og hjælper med at være løbsleder.

MC afdelingen afholder Grand Junior arrangement i denne kommende weekend og vi har en udfordring i forhold til at få gjort banen klar til træningen tirsdag 29. juni, da MC afdelingen har kørt jord på vores bane. Gert m.fl. kigger derfor forbi mandag d. 28.juni for at sikre alt er klar.

Gert har haft møde med Arne Lodal, Peter Mastrup og en mand fra kommunen. Å-løbet skal omlægges i området som går gennem Nisseringen. Arbejdet begynder i november/december. Vores nye asfalt vil ikke blive gravet op og vores ryttergård vil bliver større, men der vil blive inddraget en del af publikumsbakken og å-løbet skal løbe langs tilkørselsvejen og zig-zagge for at mindste faldet på vandet og dermed skabe bedst muligt miljø. Vi må ikke grave op med maskiner i å-løbet, da det ødelægger det naturlige miljø.

Vi har brug for at få lavet en el-sikringstavle i buehallen. Vi finder en elektriker til at løse opgaven.

Vi vil gerne have lavet en træbygning inde i buehallen. Vi vil prøve at finde en tømrer til opgaven og få nogle tilbud. Der skal i øvrigt købes en generator.

Kalender og kommende arrangementer blev drøftet. Der meldes løbende arbejdsdage ud på Facebook i gruppen for medlemmer. Ved vores KM2 vil vi gerne have tid til at man kan komme i bad og have god tid til at nyde en øl o.l. efter løbet, så man er festklar kl. 18:00.

## Nyt fra Kasserer: Mette

Bank- og kontantbeholdning nævnt. Antallet af medlemmer nu er på 97 stk og deraf er der 4 stk, som er under 18 år. Vi har pt kr. 9000,- til gode for 4 stk. ubetalte fakturaer.

Depothusets skilt og bagrude-streamere er færdig torsdag i næste uge. Vi skal selv sørge for afhentning i Slagelse på Kongstedvej 9.

Mette betaler regningen fra Profilbutikken på trøjer. Jette finder ud af om de gamle sponsorer vil sponsorere igen på vores nye bestilling af trøjer. Hvis de ikke vil, må vi finde nye/flere sponsorer. Vi skal have prisen så lagt ned som muligt.

Mette ønsker for fremtiden at alle kontrakter og aftaler vedr. leje af banen, sponsoraftaler og samarbejdsaftaler bliver lavet på skrift og lagt ind i vores system, så de til hver en tid er til at finde frem.

På næste arbejdsdag skal der pilles skilte ned på bakken. Så de betalende sponsorer står tilbage.

#### **Nyt fra sekretæren: Jette**

Jette deltog ikke ved dette møde. Gert og Mette holder Jette informeret.

#### **Nyt fra baneformanden: Mathias**

Vi har fået lavet tromlen (igen). Pumpen på vandvognen er lavet. Dysserne til Land Cruiseren er lavet. Vi vil køre Dustex på banen inden KM2, men vi mangler desværre pt materiel til at køre det på med. Der arbejdes på en løsning.

#### **K-Formand: Frank/Jan**

Der er jo inviteret til fest ved KM2 d. 3/7-2021. Alt er planlagt og medlemmerne er begyndt at melde sig til. Teltet bliver sat op for os fredag d. 2/6-2021, vi skal kun sørge for storm-sikring og det bliver også taget ned af udlejningsfirmaet efter festen. Borde, stole, fadølsanlæg, øl-fustager, sluch ice maskine er inkl. i prisen. Der er styr på Grill og pattegris og tilbehør kommer fra Glaskroen i Fensmark og vi får en køkkenhjælper fra ca. kl. 17:00-23:00.

Vi har ændret det til, at man kan betale for festen ved ankomst på dagen. Mette modtager tilmeldinger og registrere betalinger løbende. Der er pt 32 der har sagt at de vil deltage i festen.

Vi håber meget på, at der dukker nogen medlemmer op om fredagen før KM2/festen, som kan hjælpe med klargøringen.

#### **Ungdomsformand: Naja**

Naja er ny ungdomsformand, men har meldt afbud til dette møde. Vi glæder os til at få gang i ungdoms-gruppen igen. Vi drøftede om gruppen kunne udvides til at inkludere medlemmer op til 20-22 år, men vi fastholder at denne gruppe kun skal være for medlemmer under 18 år.

#### **Eventuelt/Nyt fra øvrige bestyrelsesmedlemmer:**

Intern kommunikation via mail og på Facebook er drøftet. Det er en god ide med en gruppe på Facebook som kun er for medlemmer. Gert ønsker at udmeldinger på sociale medier altid skal godkendes af ham, så vi undgår misforståelser.

Drøftelse af forventninger til toiletrengøring, skraldespandstømning og general oprydning efter baneudlejning, samt vask af hjelmhuer mm. Gert vil følge op på om der kan laves et stativ til hjelmene, som Djævlerace lejer.

Vi snakkede om en eventuel mulighed for at ansætte en førtidspensionist på ca. 10-12 timer om ugen for at få lavet nogle opgaver, som medlemmerne ikke selv kan finde tid og mulighed for at komme og løse.

**Mødet afsluttet kl. 22:00**



Resens Mathias  
Gert Nielsen